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Zapisnik  20. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 23. svibnja 2023. 

 u 18,00 sati 
    
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
VIKTOR JURIĆ  
IGOR IVANČIĆ 
IVA KARLIĆ 
IVAN SMOJVER 
GORDAN RAGUŽ 
VEDRAN ANTIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
ZDRAVKO PERNAR 
KARLA KNEŽEVIĆ 
DALIBOR LATIN 
GRACIAN ČOP 
DAMIR LJUBANOVIĆ 
DINA DOMIJAN 
IVAN ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ 
 
SJEDNICI SU NAZOČNI : 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  
pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava 
Glavan, zamjenik direktora EKO Murvice Mario Jelčić i Jug Pavlović, direktor VIO 
Žrnovnica Igor Uremović, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, 
ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, ravnateljica Dječjeg vrtića Radost 
Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea 
Car Avdagić, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desirre Pečaver, ravnateljica Centra za 
pružanje usluga u zajednici Grada Crikvenice Edita Kalanj viša stručna suradnica za 
opće i kadrovske poslove Sara Kolak Štula, viša stručna suradnica za odnose s 
javnošću i protokol – Anja Baričević Biuk, Dubravka Pobor stručna referentica za 
pripremu sjednica gradskog vijeća i kolegija gradonačelnika. 
 
 
Aktualni sat 
 
 

Zdravko Pernar postavlja pitanje vezano za radove aglomeracije i naglašava 
da je ovo četvrta sjednica gradskog vijeća za redom na kojoj postavlja isto pitanje. 
Traži pisani odgovor što se je poduzelo prema izvođaču radova obzirom na potpisane 
ugovore. U Matkovićima i Ulici Franje Cara radovi traju već 3 mjeseca. Igor Uremović 
odgovara da je više subjekata uključeno u radove te da do 15. lipnja sve mora biti 
gotovo. Nije za radikalno raskidanje ugovora, jer i to može imati posljedice. 
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Vedran Antić naglašava da od 18. sjednice gradskog vijeća čeka pisani 
odgovor vezan za Puntu Selačku. Postavlja pitanje kada će biti asfaltiranje ulice 
maršala Tita u Selcu i kada će se urediti nogostup od Kantunića prema magistrali 
uključujući i sječu stabala. Igor Uremović odgovara da se planira asfaltirati cijela ulica 
Maršala Tita, pa će to potrajati nekoliko dana duže. Zamjenica gradonačelnika 
odgovara da će uklanjanje stabala izvršiti kao prva faza od strane alpinista a onda će 
se prići radovima na nogostupu. 
 

Igor Ivančić ističe problem ljetne pozornice na autobusnoj stanici koja izgleda 
kao deponij. Moli gradske službe da ovaj problem riješe. Nadalje postavlja pitanje zašto 
već više od godine dana gradska knjižnica i čitaonica nema ravnatelja i da li se planira 
postaviti v.d. ravnatelj. Zamjenica gradonačelnika Ivona Gašparović Matošić odgovara 
da Autotrans još ove godine planira izgraditi na tom mjestu parking, na što vijećnik Igor 
Ivančić moli da se barem ukloni natpis ljetna pozornica. Nadalje zamjenica odgovara 
da ravnateljica knjižnice iako je na bolovanju zbog povrede u prometnoj nesreći, 
obavlja sve svoje dužnosti. 
 

Gordan Raguž ponavlja primjedbe vezane za radove aglomeracije u zapadnom 
dijelu Crikvenice a kada se radi o signalizaciji. Nadalje daje primjedbu kako bi se wc -
i mogli  na plažama nešto ranije staviti u funkciju jer kupača već ima. Isto tako i tuševi 
na plažama. Brod Baunty  na dječjem igralištu je izvađen i prostor sada neprimjerno 
izgleda. Igor Uremović odgovara da će se ovaj petak iscrtati crte horizontalne 
signalizacije te da su na tom dijelu stavljana dva sloja asfalta i zbog toga je kašnjenje. 
Zamjenica gradonačelnika odgovara da se wc svake godine daju u najam a može se 
pomaknuti  njihovo otvaranje iako se je ove godine puno ranije dala koncesija. 
Posljednjih se je godina dosta uložilo u obnovu WC-a. Kada se radi o brodu na dječjem 
igralištu, dotrajao je i ne može više dobiti atest te smo ga uklonili a na njegovo će 
mjesto doći novi igralo. Za sada će se samo urediti kao dječje igralište. 
 

Branko Kleković pita da li će 1. lipnja biti ispoštovan kao rok otvaranja ceste 
kod Therapie. Također postavlja pitanje da li se misli urediti javna rasvjeta kod Hotela 
Omorike i Adturresa. Vjekoslava Glavan odgovara da su investitori obećeli otvaranje 
ceste 01. lipnja. Kada se radi o javnoj rasvjeti svake se godine planiraju sredstva pa 
će se i taj predio uključiti u plan. 
 

Iva Karlić napominje da je u prosincu prošle godine postavila pitanje vezano za 
dječja igrališta. Nije se ništa napravilo, nema kanti za smeće niti su postavljene klupe. 
Drugo je pitanje kada će se na mjesto Baunty postaviti novi brod. Treće se pitanje 
odnosi na prometovanje i nabavku pauka od strane našeg komunalnog poduzeća. 
Nadalje naglašava da je otvoren obrt za čuvanje djece koji se je pokazao dobar te 
postavlja pitanje da li će Grad sufinancirati isti. Zamjenica odgovara da EKO Murvica 
kontinuirano održava sva dječja igrališta. Na više mjesta odnosno na više dječjih 
igrališta obnoviti će se igrala a na mjesto Baunty neće doći jedno već više igrala. Kada 
se radi o pauku Jug Pavlović odgovara da u pisanom odgovoru mogu dostaviti 
poslovanje radne jedinice pauk u tijeku posljednje tri godine – financijsko izvješće. 
Zamjenica gradonačelnika odgovara da su obavljeni razgovori sa vlasnicom novog 
obrta za čuvanje djece, te će se definirati odluke po kojima bi se sufinancirale određene 
djelatnosti u samom obrtu. 
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Dina Domijan naglašava da je stanje radova na aglomeraciji Židine gore nego 
što je bilo i svi su rokovi probijeni. Iz odgovora koje dobivamo na Gradskom vijeću 
vidljivo je da niste zadovoljni sa izvođačima. Postavlja pitanje da li su u ugovorima 
predviđeni penali. Nadalje postavlja pitanje koliko Grad ima birača upisanih u registar 
i koliki je stvarni broj stanovnika, jer se postavlja pitanje zašto dolazi do nesrazmjera. 
Igor Uremović naglašava da je zabrana radova od 15. lipnja do 15. rujna i da se 
izvođači trebaju istog pridržavati. Inače su garancije za uredno izvršenje ugovora 10%. 
Zamjenica gradonačelnika odgovara da je ukupno 12.500 birača i kada se tom broju 
dodaju djeca dolazimo do cca 14.000 stanovnika. Nadamo se da će se prići nekom 
drugom načinu popisu stanovnika. Dina Domijan odgovara da je krajnji rok za izvršenje 
radova bio prema ugovoru 06. travnja 2023. te je očito da postoji ugovor sa nekim 
drugim rokom. 
 

Viktor Jurić traži da se osposobi javni WC kod Lanterne u Dramlju. Ističe 
problem divljih svinja u centru Dramlja. Smatra da je Kostrena uspjela donekle riješiti 
taj problem i zakonski i na terenu. Zamjenica gradonačelnika odgovara da su sredstva 
osigurana za stavljanje wc u funkciju međutim točna lokacija nije poznata iz razloga jer 
je sadašnja u privatnom vlasništvu. Dogovor će se postići i iznaći rješenje. Po pitanju 
divljih svinja odgovara da smo sakupili svu potrebnu dokumentaciju i da će se 
organizirati hajka, lovnika imamo i hajka je jedino rješenje, jer u krugu naseljenog 
mjesta odstrel nije dozvoljen. 
 

Damir Ljubanović postavlja pitanje vezano za izbor sportaša u juniorskoj 
kategoriji iz razloga jer je predloženi  kandidat, sportaš druge lokalne jedinice, te ga 
zanima osnovanost odluke. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je napravljena 
nepravda jer se odluka Odbora za sport kosi sa važećom odlukom o dodjeli nagrada 
sportašima. Na prijedlog predsjednika Odbora za sport razmotriti će se prijedlog da 
Odbor više ne donosi takve odluke, već da se osnuje neovisno povjerenstvo koje će 
donositi odluke o najboljim sportašima u tijeku godine. 
 

Antić Ivan ima pitanje vezano za terase u Selcu koje se šire na javnoj površini. 
Da li je grad postupio i da li su prekršitelji kažnjavani. Pročelnica Vjekoslava Glavan 
odgovara da su se izdala upozorenja , a da se uzastopnim prekršiteljima može i 
raskinuti ugovor. 
 
  Ivan Smojver upozorava da se na ulazu u Jadranovo, točnije u Grad Crikvenicu 
vrši iskop i mljevenje iskopa, odnosno da je veliki plato koji služi za odlagalište. 
Odlagalište i radnje koje se odvijaju prema zakonu moraju biti evidentirane i 
postavljena tabla, što se vrši i tko vrši određene radnje. Zemljište je u vlasništvu Grada 
Crikvenice. Postavlja pitanje tko je postavio rampu i lance i tko određuje dinamiku 
iskopa. Traži i provjeru čestica kč.br. 1179,1182,1183. Ivan Smoljver moli odgovor u 
pisanom obliku. 
 

Iva Karlić podsjeća nazočne da je u dva navrata odbijen amandman oporbe 
vezano za ukidanje prireza, pa se postavlja pitanje da li će vladajući u Gradu 
Crikvenica i predsjedniku vlade RH reći „ne“ prilikom ukidanja prireza. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da se još ne zna kako će izgledati porezna reforma , ali se 
nada da neće ići na štetu lokalnih jedinica i da će i država podnijeti dio tereta. 
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Vesna Car Samsa postavlja pitanje što je sa usporivačima prometa na području 
Klanfari, što je već i ranije bilo pitanje. Nadalje je na cesti D8 Dirakovica Klanfari 
obećana nadzorna kamera – da li je što po tom pitanju napravljeno. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da kada se radi o usporivačima mora se prići jednom 
planskom postavljanju jer nije cilj da se po cijelom gradu postave usporivači. Kada se 
radi o kameri na predjelu Dirakovica Klanfari, postavljanje iste ima određenu proceduru 
od strane policije koja detektira kritične točke. Činjenica je da ista lokacija nije u 
kritičnim točkama pa smo u pregovorima kako bi grad financirao postavljanje kamere. 
To je iznos od 350 tisuća kuna. Međutim za isto trebaju sve relevantne dozvole i 
odobrenja. 
 
Nakon utvrđivanja nazočnosti na sjednici  Gradskog vijeća od strane Dubravke Pobor, 
predsjednica potvrđuje nazočnost svih 15 vijećnika i predlaže dnevni red 20. sjednice 
Gradskog vijeća koji članovi Gradskog vijeća jednoglasno prihvaćaju. 
 
 

    D n e v n i   r e d  
 
1. Verifikacija Zapisnika 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 

2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju  Proračuna Grada Crikvenice  za 2022. 

godinu  

3. Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada Crikvenice za 2022. godinu  

4. Prijedlog provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području grada 

Crikvenice  

5. Prijedlog odluke o Planu, programu i načinu upoznavanja stanovništva grada 
Crikvenice s opasnostima od požara  

 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 19. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice 

 
Vijećnici su  sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV         
donijeli  
 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 

 

 
 

TOČKA 2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju  Proračuna 

Grada Crikvenice  za 2022. godinu  

Izvješće o Prijedlogu godišnjeg izvještaja o izvršenju  Proračuna Grada Crikvenice  za 

2022. godinu obrazložila je pročelnica Jasna Perhat. 

U raspravi je učestvovala Iva Karlić. 
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Vijećnici su  sa 
10 glasova ZA 
5 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Godišnji izvještaj o izvršenju  Proračuna Grada Crikvenice  za 2022. godinu 
 
( KLASA: 400-01/23-01/40, URBROJ: 2170-5-05/01-23-4  prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 3. Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada 

Crikvenice za 2022. godinu  

Izvješće je podnio zapovjednik JVP Robert Hrelja. 

Vijećnici su  sa 
15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili  
Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada Crikvenice za 2022. godinu  

(tekst Izvješća KLASA: 245-01/23-01/02, URBROJ: 2170-5-06/04-23-4  prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

 

Predsjednica je utvrdila da je kvorum na sjednici 14 jer je vijećnik Viktor Jurić zbog 

obveza napustio sjednicu. 

TOČKA 4. Prijedlog provedbenog plana unapređenja zaštite od 

požara na području grada Crikvenice  

Izvješće o Prijedlogu provedbenog plana podnio je zapovjednik JVP Robert Hrelja. 

U raspravi su učestvovali Ivan Smojver, Branko Kleković Zdravko Pernar, zamjenica 

gradonačelnika i predsjednica Gradskog vijeća. 

Vijećnici su  sa 
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Provedbeni plana unapređenja zaštite od požara na području grada Crikvenice 

(tekst Provedbenog plana  KLASA: 245-01/23-01/03, URBROJ: 2170-5-06/04-23-4  
prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 5. Prijedlog odluke o Planu, programu i načinu upoznavanja 

stanovništva grada Crikvenice s opasnostima od požara 

Izvješće o  Prijedlogu odluke podnio je zapovjednik JVP Robert Hrelja. 

U raspravi su učestvovali Ivan Smojver i Branko Kleković. 

Vijećnici su  sa 
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
ODLUKU 

o Planu, programu i načinu upoznavanja stanovništva grada Crikvenice s opasnostima 

od požara 

(tekst Odluke KLASA: 245-01/23-01/04, URBROJ: 2170-5-06/04-23-4  prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
 
Izvod iz Zapisnika pripremila 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  i          

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

       

Predsjednica  Gradskog vijeća  

mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing.

  

 


